

0628-CE-C

investa
INMOBILIARIA - ESTATE AGENCY

625.000 €



Precioso chalet independiente de estilo tradicional ibicenco situado en una zona tranquila de Cala Egos. Superficie del terreno aproximadamente 395m², superficie habitable aproximadamente 105m², distribuida en dos plantas con entradas independientes. Distribución: salón/comedor con chimenea, cocina totalmente equipada, 3 dormitorios, 2 baños. El interior de la casa dota de...



Beautiful detached villa in traditional Ibizan style located in a quiet area of Cala Egos. Plot area approximately 395m², living area approximately 105m², distributed on two floors with separate entrances. Distribution: living/dining room with fireplace, fully equipped kitchen, 3 bedrooms, 2 bathrooms. The interior of the house has air conditioning, ceiling fans, double...



Schöne freistehende Villa im traditionellen ibizenkischen Stil in einer ruhigen Gegend von Cala Egos gelegen. Grundstücksfläche ca. 395m², Wohnfläche ca. 105m², verteilt auf zwei Etagen mit separaten Eingängen. Aufteilung: Wohn-/Esszimmer mit Kamin, voll ausgestattete Küche, 3 Schlafzimmer, 2 Bäder. Das Innere des Hauses verfügt über Klimaanlage, Deckenventilatoren,...

El autor se reserva el derecho de descargo de responsabilidad por el contenido, la veracidad y la calidad de la información detallada.

Alle Informationen sind unter Vorbehalt von Änderungen angegeben.

The author reserves the right not to be responsible for the topicality, correctness or quality of the information provided.